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 ISCORT  – 38/8/2עד  ו ישיבת ופרוטוקול 

   ר נאווה זיגלמן דניאלי " ד  ד"ר עבד אגבריה,    , ית גבעד"ר רוסלע, -נוכחים: פרופ' גיל בר

   "ר נעם אסנהד,  ד"ר וילמוש מרמרשטיין נעדרים:  

 מסכמת: ד"ר רוית גבע  

   נושאים בדיון: 

בחינת ניצולת כספי המענקים משנים עברו מעלים דאגה שהכספים   – בחינת מענקי מחקר  .1
המענקים  רופאים צעירים וכן אין מעקב אחר ניצול על ידי    אינם מנותבים לעידוד מחקר  

בעקבות כך נלקחו ההחלטות הבאות והן כוללות גם את כלל הפרסים  .  למטרות להן ניתנו 
 לכנס השנתי. 

a. להצגת התוצאות בכנס הקרוב   2020תצא דרישה לכל מקבלי הגראנט החל מ 
b.   לא יינתנו יותר מענקי מחקר לצורך ביצוע המחקר עצמו לרשויות המחקר של בתי

 החולים. 
c. המתוכננות להתחיל בשנת   הצעות מחקר 3מענקי הגראנט ישתנו לפרסים אישיים ל

פירוט כללי ההגשה ישלחו על  ₪ כל אחד.  5000בסך של  הפעילות הקרובה ויהיו 
 הועדה המדעית של הכנס ידי 

d.  ל אחד, בתנאים  ₪ כ  5000פרסים אישיים בסך של   3מענקי פרסום מצטיין ישתנו ל
כותב הינו המחבר הראשון, מתמחה או   הבאים: מחקר מקורי בתחום האונקולוגיה, 

תבצע בארץ )אך ניתן להיות  השנים מסיום ההתמחות, מחקר ש 5מומחה עד
    .ם( בשיתוף פעולה עם מרכזים בינלאומיי

e. 3  כל אחד.   2000אבסטרקטים מצטיינים יוצגו בפלנרי ויקבלו פרס אישי בסך של ₪ 
 

זמן מחלקה בהגדרת   -לגבי תקופות זמן בהתמחות  מדעית המועצה בעקבות פניה של ה .2
  , באונקולוגיה רפואיתלאחר התייעצות עם הועדה להתמחות מבוססת מדדים    ,התמחות

חודשים במחלקת אשפוז   12-תתבצע פניה למועצה המדעית על מנת לשנות את התקופה מ
חודשים, התקופה תקבע ע"י המנהל הישיר של המתמחה.   6-12הקיימת היום להגדרה של 

, הוחלט וקרינה בילדים  ברכיתרפיה אלי ספיר נציג ועדת קרינה בנוגע ל רבוצע דיון מול ד" 
   חודשים לברכיתרפיה וקרינה בילדים.   3דרת של להשאיר בעינה את התקופה המוג

 
סעד  ד"ר אכרם בקשת המענק של .  24.7.23נתנו בהתאם להחלטת ועד מהיי  מלגות נסיעה .3

נתן  ית ו  הוכרה על ידי הוועד 2023- מבקשות המענק ל שנשמטה בשל קושי בהגשת הטפסים
 .  2024בשנה הבאה על חשבון תקציב 

 
בוצע דיון על התקציב, עדיין לא הסתיים הליך הגיוס של התמיכות   –  ISCORTתקציב   .4

   הנדרשות, אך נראה שנוכל לעמוד ביעד , הנדרש לקיום הכנס במתכונתו המוכרת. 
 

  וד שהוכן על ידי האיג  בוצע מעבר על המסמך – הצעות להר"י להסכמי שכר באונקולוגיה  .5
ונדונו שינויים נדרשים. הוחלט להתמקד בחוסר תקנים, אפשרויות העסקה בפולטיימרים  

 במסלולים שונים ומתן גראנטים להתמחויות על.  
 

אשר  ,  יאיר בר הנושא הוצג באופן כללי ע"י פרופ'  – במרכזים בארץ תחומית  תמקצעות ה .6
 בריאה בביה"ח שיבא.    הכין תוכנית להתמקצעות

a.  היוזמה להגדרת התמקצעות תחומית בארץ מבורכת 
b.  האיגוד )בשיתוף החוג המקצועי( . יש צורך  בכל הצעה התנאים יוגדרו ע"י וועד

בהגדרה ותנאים נדרשים למרכז מוכר להשתלמות ארוכת טווח בתחום מסוים  
 באונקולוגיה.  
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c.  נושא השכר למשתלם זקוק לדיון נוסף 
d.   במידה ותוגש תוכנית ע"פ התנאים הנ"ל הנושא יקודם עם המועצה המדעית 

 
ל אישור מהועד המנהל של "העמותה לקידום  התקב -  בוצע דיון בהר"י לגבי עמותת המחקר   .7

המחקר וההוראה" שלצד הר"י להוות פלטפורמה ארגונית למחקרים באונקולוגיה.  הוועד  
יתקדם עם הנהלת העמותה לאישור טמפלטים להסכמי נחקר רב מרכזי וגיוס מרכזת  

 מחקרים בחצי משרה דרך העמותה. 
 


